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Bemutatkozás:

Lovász Tamás vagyok, harmadéves földrajz alapszakos hallgató terület és településfejlesztő 
szakirányon, folyékonyan, magas szinten beszélek angolul, tanulmányaim során többször 
vettem részt külföldi konferenciákon, tavaly októberben egy 8 napos facilitátor/csapat építési 
képzést teljesítettem sikeresen.

A közéletben másodéves korom óta aktív vagyok, a külüggyel is akkor kerültem először 
kapcsolatba külügyi mentorként, amit azóta ellátok. Mentorként segédkeztem számos 
programom, főleg amik TTK-s szervezésűek voltak, például a múzeumlátogatások és LEN 
külügyi sátorban.  A földes szakterület különböző programjaiban is aktívan közreműködtem, 
például gólyaavató, kari nyíltnap, tavalyi geográfus találkozó.

Főbb tapasztalataimat a Földrajzos Klub civil szervezetnél és az EGEA (European 
Association of Geographers) budapesti kapcsolat tartójaként szereztem. A két szervezetnél 
mind adminisztrációs, mind konkrét szervezői feladatokból bőven jutott, amik kiterjedtek 
rendszeres dokumentálásra és közgyűlésekre való járás, gyakran angol nyelv használatával, a 
tagság folyamatos tájékoztatása és felkészítése a különböző programokra, a szervezet 
népszerűsítése és tagtoborzás, szakmai és csapatépítő programok főszervezése, költségvetés 
elszámolása és fundraising. Emellett dolgoztam eu-s és állami pályázatokon is a civil 
szervezet keretében.

Koczur Szilviát februárban kerestem fel a külügyi biztosság miatt. Fő motivációm a biztos 
szerepére, hogy szeretném ha nőne a TTK-s hallgatók mobilitása, hiszen a lehetőségek 
jelentős része a mai napig nincs kihasználva, és ennek fokozására számos bíztató külföldi 
példa fenn áll, ahol ennek előnyei a hallgatói közösségre már beértek.

Tervek:

Kommunikáció:

A meglévő kommunikációs csatornák, pl weboldal folyamatos aktuálisan tartása és a 
felmerülő érdeklődő kérdések kimerítő megválaszolása, ahogy az elmúlt években működött 
folytatnám, törekedve rá hogy az Erasmus+ lehetőségek minél jobban ki legyenek használva, 
főleg az új struktúrában ahol még több út nyílt meg, ezen kívül az Erasmus+ -on kívüli más, 
minél szélesebb rétű ösztöndíj lehetőségekről is szeretném tájékoztatni az érdeklődőket. A 
mostani főmentorral, Csóka Krisztiánnal szoros együttműködés a cél, ami a többi tervem 
megvalósításához lényeges.

Volt Erasmusos hallgatók:

Ezzel a lehetőséggel szerencsére TTK-n arányaiban egész sokan éltek az elmúlt években, 
sokuk a nagy kaland után még mindig egyetemünk hallgatói. Nem egyszer hallottam tőlük, 
hogy szívesen újra részese lennének az ott megtapasztalt nyüzsgésnek. Őket szeretném minél 
nagyobb számban bevonni a különböző programokba, például az Erasmus népszerűsítése, 
hiszen az ő szavaik hitelesek, sokrétűen tudják bemutatni az előnyöket és nehézségeket, 
felkészíteni a kiutazókat. Az aktívabbakat potenciális jelöltekké válhatnak külügyi mentornak 
is, mivel az ideérkező hallgatók igényeit tapasztalatuk révén jól tudnák kiszolgálni.



Brazil diákok:

Ebben a félévben is nagy számban érkeztek brazil hallgatók az egyetemre, és ez várhatóan a 
következő félévek folyamán is hasonlóan fog történni. Számukra mikor megérkeztek külön 
mentorokat kellett toborozni, hiszen a meglévő külügyi mentorok nem tudták volna ellátni ezt 
a feladatot maradéktalanul. Az akkor bevont embereket és más potenciás jelölteket érdemes 
lenne a meglévő, kiforrott mentorrendszerbe beépíteni a hatékony működés érdekében.

Erasmus+:

Az EU által elfogadott új rendszer az Erasmus pályázat mozgásterét hatalmas mértékben 
növelte, és ezeket mindenképp szeretném kihasználni. Nagy előnye, hogy a szakmaiságra 
nagyobb hangsúly helyeződött, így különböző tudományos programokra is megnyílt a 
lehetőség, például oktatók és doktoranduszok külföldi egyetemekkel való csereprogramokra. 
Hosszútávon ebben hatalmas potenciál áll rendelkezése.

Angol nyelvű órák:

Jelen helyzetben a TTK-n pár specit leszámítva, amik nagy része szakkollégiumi óra és 
legtöbb hallgató számára elérhetetlen, nincs idegen nyelvű oktatás, a hallgatók részéről 
viszont erre hatalmas az igény. Hosszútávon ennek a megoldhatóságát kívánom elérni, rövid 
távú megoldásként pedig a megfelelő háttértudással rendelkező hallgatók számára az 
erasmusos diákok óráinak felvehetőségét tartom megoldásnak, ami jelenleg nem megengedett. 
Mivel ezek az órák gyakran nincsenek kitöltve, pár magyar hallgatóval a tanár se lenne 
túlterhelve, az oktatókkal párbeszédet szeretnék kezdeményezni. Ezen a téren sikerhez 
nagyon fontos lesz a kompromisszumkésség, de a hallgató igény érdekében mindenképpen 
lépni kell valamit.

Hasonló profilú szervezetek:

A hallgatói mobilitás több esetben sajnos teljesen a Hallgatói Önkormányzat elkerülésével 
történik meg, ezek a hallgatók az Erasmus pályázatban se vesznek részt. Ezt mindenképp 
szeretném orvosolni. Több civil szervezet működik az egyetemen vagy van kapcsolatban a 
hallgatókkal, akik részben ilyen profillal működnek. Ezeket a szervezeteket fontos lenne 
felmérni, és utána a megfelelő módon szorosabb közreműködésre törekedni velük, hogy ne 
versengés legyen a hallgatókért, hanem a közös segítésük legyen a valós cél.

Köszönöm, hogy elolvastátok, remélem elnyerte tetszésetek.

Minden kérdést, hozzászólást szeretettel várok.
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